
SATUL VODNIC IN CONTINUARE  FARA DISPENSAR
miercuri, 30 mai 2012


{xtypo_quote}Nici în acest mandat, domnul primar Vlasici Marian, 
nu _i-a onorat promisiunea faca de cet�cenii satului Vodnic.{/xtypo_quote}



 
Localnicii r�mân în continuare f�r� dispensar! În urm� cu patru ani, în timpul campaniei electorale, primarul le-a promis
cet�cenilor c� va construi un dispensar în Vodnic. Au trecut patru ani de atunci _i nici m�car piatr� de temelie care s�
dovedeasc� respectul celor promise în timpul campaniei, nu exist�.



Cei peste 400 de locuitori ai satului Vodnic, sunt profund dezam�gici, simcindu-se tr�daci  _i neglijaci de c�tre autorit�cile
locale. Mai mult, sunt revoltaci _i de faptul c� domnul consilier, Chiche_ Petru, ales de ei în urm� cu patru ani s� le reprezinte
oful în Consiliul Local, ast�zi, nici  m�car nu-_i informeaz� s�tenii în leg�tur� cu proiectele derulate în localitatea lor _i nici nu le
ap�r� interesele în Consiliul Local.



 
Incidentul care a iscat o disput� între s�teni _i consilierul lor, printre altele, a fost _i renovarea magazinului vechi din centrul
satului. Localnicii spun c� nu sunt informaci deloc în privinca lucr�rilor care vizea-z� _i satul lor. S�tenii suscin c� li se
repro_eaz� faptul c� ar fi fost împotriva renov�rii magazinului, acesta fiind deja în stare avansat� de degradare. Îns�, se pare c�
domnul primar, nici în aceast� privinca nu a fost corect informat. Cet�cenii suscin ferm c� nu sunt revoltaci datorit� renov�rii
magazinului, ci sunt profund dezam�gici c� lucr�rile pentru construccia dispensarului nu au început înc�. Iar în ceea ce-l
prive_te pe domnul consilier Chiche_, acesta a dezinformat total ambele p�rci, pe parcursul întregului mandat (sunt de
p�rere unii locuitori). În cei patru ani de zile, nu a reu_it m�car o dat� s� fac� un proiect de hotarâre care s� fie pus pe ordinea de
zi _i în care s� demonstreze clar care este dorinca localnicilor _i s� justifice necesitatea construirii unui dispensar în satul
Vodnic.



Pentru vodniceni, nici o investicie nu este atât de valoroas� _i necesar� în momentul de fac�, precum construirea unui
dispensar. Localnicii au ajuns chiar s� cread� minciuni venite din partea autorit�cilor locale, ca cele de genul: &bdquo;chiar
dac� s-ar începe construccia unui nou dispensar, medicul de familie nu va veni la Vodnic, fiindc� sunt pucini
locuitori...&rdquo;. Ceea ce este fals! Într-o discucie telefonic�, d-_oara dr. Budugan Daniela a declarat: &bdquo;O
asemenea investicie pentru construccia unui dispensar, din banii mei, este imposibil�, deoarece tot eu trebuie s� suscin _i
celelalte cheltuieli pentru funccionarea  dispensarului. Nu mai este a_a cum a fost odat�! Îns�, eu a_ merge _i la Vodnic,
a_a cum merg _i în celelate sate din comun�, doar dac� a_ avea un spaciu amenajat conform cerincelor _i standardelor
prev�zute de Uniune European�. Altfel nu pot primi autorizacie de funccionare. Atunci când am solicit�ri din partea s�tenilor
pentru a face o consultacie persoanelor vârstnice la domiciliu _i care nu au posibilit�ci de a se deplasa la cabinetul din
comun�, eu merg _i la ei acas�.&rdquo;



Tot din discucia cu dr. Budugan, am aflat c� situacia Vodnicului este una mai delicat�, deoarece sunt pucini s�teni asiguraci
medical, îns� necesitatea construirii unui dispensar este _i în acest caz justificat�, deoarece în decursul anului, satul este
locuit în mare parte de persoane vârstnice _i copii, care sunt pu_i de multe ori în situacii imposibile de a g�si un mijloc de
transport pentru a ajunge la cabinetul medical din Lupac, aflat la o distanc� de aproximativ 6 km.



 
În sufletele localnicilor, înc� mai exist� speranca c� vor avea _i ei cândva un dispensar conform standardelor europene _i a
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cerincelor de funccionare de la Direccia de S�n�tate Public� (DSP), unde medicul de familie s� vin� o or� sau o dat� pe s�pt�mân� _i
unde s�-_i poat� desf�_ura activitatea medical�. 



Nedumerirea cea mare a s�tenilor r�mâne totu_i urm�toarea: Oare, în atâcia ani de zile, nu s-au putut g�si fonduri pentru
construirea unui dispensar? Este imposibil de crezut! Oamenii din satul Vodnic au ajuns la o concluzie - un sat f�ra
dispensar, este o imagine care arat� clar nep�sarea autorit�cilor locale. &bdquo;Nu se poate a_a ceva! Am fost mincici ani
la rând. Cu tot respectul, domnule primar, dar _i în acest mandat ne-aci demonstrat cât de mult cont�m noi pentru comun�.
Pentru noi este clar, f�r� dispensar este ca _i cum am fi privaci de dreptul la viac�! Îns�, sper�m c� lucrurile se vor schimba în
curând...&rdquo;, suscin s�tenii. 
Slavica-Maria Muselin
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